

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVESTMENT HOUSE FOR FINANCIAL SERVICES Date: 01-12-2021 11:13:57 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بيت الاستثمار للخدمات المالية التاريخ: 10-12-12-2021 AM 11:13:57 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
INVESTMENT HOUSE FOR FINANCIAL SERVICES announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة بيت الاستثمار للخدمات المالية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 01-12-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 01-12-2021
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
Based on the provisions of Article No. (8/k) of the issuing company's disclosure instructions, accounting standards and auditing standards for the year 2004, and with reference to the letter of the Execution Department of the Amman Court of First Instance, Executive Case No. 5-11 (23036-2021) general record dated 21/11/2021, please To inform you that the First Finance Company has cast an executive seizure sign on our company, with a value of (6,361,660) six million three hundred and sixty-one thousand six hundred and sixty dinars. Knowing that the company is currently working on negotiating with the First Finance Company to terminate the debts owed by the Investment House for Financial Services Company in order to restart and revive it	استناداً لأحكام المادة رقم (8/ك) من تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004، وبالإشارة إلى كتاب دائرة تنفيذ محكمة بداية عمان السدعوى التنفيذيسة رقم 5-11(2036-2021) سجل عام تاريخ 2021/11/21 ، يرجى إعلامكم بأن شركة الأولى للتمويل قد قامت بإلقاء إشارة الحجز التنفيذي على شركتنا وذلك بقيمة (6,361,660) ستة ملايين وثلاثمائة وواحد وستون ألف وستمائة وستون دينار. مع العلم بأن الشركة في الوقت الراهن تعمل على التفاوض مع شركة الأولى للتمويل على إنهاء على التفاوض مع شركة الأولى للتمويل على إنهاء الديون المترتبة على شركة بيت الاستثمار للخدمات المالية من أجل إعادة تشغيلها وإحياؤها.



Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Awni Yousef Ahmaro

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Awni Yousef Ahmaro